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6A Obravnava Razvojnega  načrta – poročilo predstavnika staršev g.Cerca 
(službeno odsoten – v tujini) in predlog sklepov 
 
Dopis g.Cerca: 
»Na seji sveta staršev sem bil imenovan s strani staršev za sodelovanje pri izdelavi Razvojnega 
načrta  OŠ Vič. Vabljen sem bil na dva sestanka. Enega se je udeležil g. Tavčar, drugega jaz.  
Na sestanku, kjer sem bil prisoten sem predlagal kot vrednote še poštenost in spoštovanje. 
Mnenja sem, da sta ti dve vrednosti v Evropi danes trend, in jih za to ne bi smeli izpustiti. Na 
sestanku sem zahteval, da se komentira oz. obrazloži posamezne točke, tako da bodo razumljive 
bralcu. Zame je nedopustno, da se lahko pod posamezno točko kasneje zglasuješ, ker ni dobro 
obrazložena, in je "v oblakih"(pokriva vse). Kasneje sem v meni poslani dokument vpisal še, kaj 
naj bi bila poštenost in spoštovanje (na hitro s svojimi besedami, pričakoval pa sem, da bo to kdo 
popravil).  
Za naslednjo sejo sveta staršev, je bil s strani šole poslan dokument, ki po mojem mnenju še ni 
primeren za obravnavo na svetu staršev in na svetu šole. Viden je napredek, vendar tako  
vsebinsko, kot oblikovno še ni dodelan. 
Ob sodelovanju in spremljanju nastajanja dokumenta, in ob pregledu zadnje verzije, ugotavljam in 
predlagam naslednje: 

1. Starši zavračamo to verzijo razvojnega načrta, ker še ni primerna za obravnavo na svet 
starev in svetu šole. 

2. Šola naj sestavi ožjo skupino sodelavcev (glede na to, da je v skupini sodelovalo preveč 
ljudi, kar je za sestavo takega dokumenta preveč). 

3. Predlagamo sodelovanje zunanjega strokovnjaka, ki bo svetoval, organiziral in pripravil 
razvojni načrt. 

4. Sodelovanje enega od staršev (tako kot sedaj). 
Sklep sveta staršev naj se dokončno oblikuje na svetu staršev. Verjetno bi bilo res najbolje 
vključiti zunanjega svetovalca. Upam, da bodo starši podprli ta predlog.” 
Samo Cerc 
 
 
Predlog sklepa: 
Sklep 6.1.: Svet staršev se je seznanil z gradivom „Obravnava Razvojnega načrta” 
Sklep 6.2.: Svet staršev na podlagi mnenja našega predstavnika g.Cerca, nerealiziranih 
strokovnih predlogov SIQ in ostalih pomislekov izraženih v razpravi ocenjuje, da trenutna 
verzija Razvojnega načrta predvsem v prvih poglavjih pomeni velik korak naprej, vendar 
še ni zrela za dokončno razpravo in potrjevanje. 
Sklep 6.3.: Svet staršev predlaga vodstvu šole, da pospeši aktivnosti za čimprejšnje 
dokončanje strokovno korektnega Razvojnega načrta s ciljem, da novo verzijo Razvojnega 
načrta, pripravljeno ob ustrezni zunanji strokovni pomoči, ponovno obravnavamo na 
naslednji seji Sveta staršev. 
Sklep 6.4.: Svet staršev Svetu šole posreduje svoje mnenje o neustreznosti sedanje verzije 
Razvojnega načrta in predlaga Svetu šole, da vodstvo šole zadolži za angažiranje zunanje 
strokovne pomoči in pripravo strokovno ustreznega predloga v roku dveh mesecev ter 
potrdi alokacijo ustreznih sredstev za angažiranje zunanjih strokovnjakov. 
 
 
Na osnovi dopisa g.Cerca pripravil A.Tavčar 
Lj. 20120214 


